
Protokół Nr 7

Z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy odbytego w dniu 6 sierpnia 2012r.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Sobczak Józef-przewodn iczący

2. Kostrzewa P io tr -cz ło n e k

3. Kryszkiewicz Edward -  członek

4. Pasoń Marek -  członek

5. Sowińska Elżbieta - członek

W posiedzeniu uczestniczył p. Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy.

p. Sobczak Józef powitał zebranych i poinformował, że posiedzenie komisji zostało zwołane 
na wniosek Wójta.

Głos zabrał Wójt informując, że otrzymał informację z Biura Marszałka Województwa 

Mazowieckiego , że istnieje możliwość otrzymania dotacji na budowę ulicy Wiejskiej w 
Dręszewie. Wniosek o dofinansowanie do budowy tej drogi był już raz składany pod koniec 

201 lr. ale został rozpatrzony negatywnie. Całość zadania została wyliczona na kwotę ok. 158 

tyś. zł z czego udział Gminy wynosi 20% tj. ok. 30 tyś. zł. Ponieważ na dzień dzisiejszy nie 
jest uregulowany stan prawny drogi Kołaków -  Sokołówek Wójt zaproponował, a by z tego 
zadania przesunąć brakujące środki na budowę drogi w Dręszewie.

Po przeanalizowaniu powyższej propozycji członkowie jednogłośnie zawnioskowali o 

przesunięcie brakujący środków w wysokości 30 tyś. zł z zadania „przebudowa drogi gminnej 
Kołaków -  Sokołówek ‘ na budowę drogi ul. Wiejska w Dręszewie

Odnośnie zadania „ przebudowa drogi gminnej Kołaków -  Sokołówek członkowie komisji 
wstępnie zaproponowali aby w przyszłorocznym budżecie zwiększyć o tą sumę fundusze na 
budowę tej drogi.

Na tym protokół zakończono-

Przewoaniczący komisji

Jozef Sobczak


